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Abstract (en)
[origin: ES8700601A1] A bellows-like hollow member formed of gathered tubular sheathing material, for processing, especially as a peel-skin for
the production of small sausages, produced as follows: polypropylene with copolymers is extruded in a smooth foil of three inseparable layers, of
which the middle layer is stronger and the two outside layers have a lower melting point. The foil is then stretched to increase its strength, and is
formed into a tube with a lengthwise seam along its entire length, formed by overlapping and consolidation of its lengthwise edges. Finally, the tube
is gathered bellows-like forming a plurality of folds and forming hollow member, and is simultaneously rotated around its axis so that the lengthwise
seam produces a helical path. The tubular sheathing which is obtained by this gathering is of inexpensive material, can be easily peeled from the
boiled meat emulsion, can be used without difficulty in sausage machines, and is not sensitive during storage to moisture and high temperatures.

Abstract (de)
Ein faltenbalgartiger Hohlkörper (8) aus gerafttem Schlauchhüllenmaterial für die Weiterverarbeitung insbesondere als Schäldarm bei der
Herstellung von Würstchen wird wie folgt hergestellt: Polypropylen mit Copolymeren wird zu einer flachen Folie aus drei untrennbaren Schichten
extrudiert, von denen die mittlere die höhere mechanische Festigkeit und die beiden äußeren einen niedrigeren Schmelzpunkt aufweisen. Die Folie
wird dann zur Erhöhung ihrer mechanischen Festigkeit gereckt und unter Überlappung und Verschweißung ihrer Längsränder zu einem Schlauch
mit einer durchgehenden Längsnaht (6) geformt. Schließlich wird der Schlauch unter Bildung einer Vielzahl von Falten (7) faltenbalgartig zu einem
Hohlkörper gerafft, wobei der Schlauch zur Erzielung eines schraubenförmigen Verlaufs der Längsnaht (6) gleichzeitig um seine Achse gedreht
wird. Die derart geraffte Schlauchhülle ist billig vom Material her, gestattet ein leichtes Abschälen von der gekochten Fleischemulsion, läßt sich
einwandfrei auf Wurstfüllmaschinen verarbeiten und ist beim Lagern gegenüber Feuchtigkeit und erhöhten Umgebungstemperaturen unempfindlich.
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